
Referat af generalforsamlingen i seniorklubben 5. marts 2024 

 

0) Valg af stemmetællere 
Birgit Thomsen og Lotte Kirk blev valgt 

1) Valg af dirigent 
Sten Christensen blev valgt. Sten konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indkaldt 

2) Valg af referent 
Ruth Christensen blev valgt 

3) Formandens beretning 
Beretningen vedlægges. Beretningen blev taget til efterretning med applaus 

4) Fremlæggelse af Regnskab 2023/ budget2024 
Ulla Kristiansen gennemgik regnskab 2023, som udviser et underskud på 1.674,65kr. Men på 
grund af stor beholdning ved starten af 2023 kommer seniorklubben alligevel ud med en aktiv 
beholdning på 8.223,83 kr. – også selvom der overføres 4.816,21 til rejsefonden. Ulla 
Kristiansen oplyste, på Leif Kirks forespørgsel, at rejsefondsbeløbet udgør forrige års 
rejseoverskud. I den forbindelse orienterede Ulla Kristiansen om at fra 2023 er Seniorklubbens 
regnskab opdelt i to regnskaber. Et til almindelig drift – tirsdagsmatcherne og et regnskab til 
rejser. Regnskabet blev godkendt. 
Bestyrelsens forslag til budget 2024 er budgetteret forsigtigt med 110 medlemmer (lige nu 119 
medlemmer). Der budgetteres med at regnskabet går i 0. Forslag til budget blev godkendt. Leif 
Kirk kvitterede for veludført job og foreslog at bestyrelsen bevilger sig selv en middag.         

5) Fastsættelse af kontingent – bestyrelsen foreslår 300 kr. 
       Godkendt 
6) Forslag fra bestyrelsen: Ændring af vedtægter - § 3 

Bestyrelsens ændringsforslag om 60 år som aldersgrænse for medlemskab, som alene er 
fremsat grundet tekniske problem med Golfbox, blev godkendt. 

7) Forslag fra medlemmerne 
Ingen 

8) Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Hans Meyer blev genvalgt. Jesper Klitte blev valgt i stedet for Lis Kofod Hansen. 

9) Valg af suppleanter 
Lis Kofod Hansen blev valgt  

10) Valg af revisor 
Per Knudsen blev valg. Ulla Kristiansen kvittede for Per Knudsens flotte indsat med hjælp til 
opsætning af regnskab og budget.  

11) Valg af revisorsuppleant 
Klaus Hansen blev valgt 

12) Eventuelt 
Helle Broholm spurgte til, hvad man gør, hvis man har tilmeldt sig en tirsdagsmatch i Golfbox, 
og det så styrter ned med regn på spilledagen. Inge Roijer oplyste, at som udgangspunkt bør 
man spille, specielt hvis man indgår i en parmatch. Men hvis man alligevel må melde af bud, 
for eksempel på grund af sygdom, er det vigtigt altid at kontakte matchlederen. Man kan som 
en service også kontakte dem, man går i bold med, men skal alligevel også altid orientere 
matchlederen, idet der kan være medlemmer på venteliste eller et behov for at ændre i 
holdopsætningerne. 



Birgit Thomsen forespurgte til tidlig/sen start, idet hun havde konstateret med ærgrelse, at det 
betyder at man ikke kan komme til at spille med alle. Inge Roijer var enig i betragtningen og 
henstillede, at man som standard ikke har ønske om tidlig/sen start, idet det vanskeliggør 
sammensætningen af holdene så varieret/blandet som muligt. Idégrundlaget bag 
seniorklubben er jo også de sociale aspekter. Jo færre, der afgiver ønske tidlig/sen start, jo flere 
kan man nå at spille med i løbet af sæsonen. 
 
--------------------------------oOo------------------------------------------------------------ 


